

# Styremøte i Gimle IF

Tid og sted: Venåshytta mandag 27. januar 2025

Møtt: Dag, Oddbjørn, Knut, Tone, Benjamin, Morten, pluss Britt (regnskapsfører) og Nils og Tor fra kontrollutvalget.

## SAK 1: ØKONOMI

- a) Gjennomgang av Årsregnskapet sammen med Britt og kontrollutvalget. Årsregnskapet ser bra ut. Kontrollutvalget kom med noen punkter til styret som vi besvare på.
- b) Budsjettforslaget for 2025: Britt setter inn regnskapstall fra 2024 slik at det blir lettere å se utvikling og forhold på sommer.

## SAK 2: ÅRSBERETNING/ÅRSMØTE

Gjennomgang av årsberetningen og sakliste til årsmøtet 10. mars. Valgkomiteen har fått beskjed – beretningen trenger noen justeringer.

## SAK 3: 100-ÅRSJUBILEET

**Jubileumskomite** og det videre arbeidet.

Halden Klub er bestilt til jubileumsfest 7. mars 2026. Jubileumskomite er opprettet: Anette Henning, Ulf Aasen, Bjørn Slåtterø, Dag Borge Svendsen og Morten Paulsen utgjør komiteen. Første møte tar de i mars. Morten innkaller. Vi legger flere detaljer på det møtet.

**Jubileumsboka:** Flere sider i boka er allerede ferdig og meningen er at den skal trykkes i september/oktober 2025. Vi skal prøve å få inn penger på annonsesalg. Morten utarbeider et skriv vi sender til mulige bidragsytere. Morten, Dag og Benjamin sender til sine kjente. Dagens sponsorer får plass i boka via halsideannonser. Muligens søker vi litt mere penger for å finansiere trykking og redigering.

## SAK 4: DIVERSE

- a) Gimle-løpet 6. april – status fra Benjamin: Påmeldingsapp er opprettet. Berg sparebank, Intersport, Nivå, Rema 1000 og Loxy er med og sponser løpet på ulike sett. Løperne får T-skjorter, medaljer og de yngste får flasker. 10 km, 5 km, 2,5 km og 1 km løyper. Nye startnummer og medaljer bestilles. HA har allerede omtalt løpet- god PR.
- b) Avtale med Trimtex eller Noname? Styret bestemte at vi fortsetter med Trimtex.
- c) Kretsting Østfold-o-krets 3. februar – Styret bestemte at vi ikke drar dit. Lite relevant for oss nå.
- d) Friluftslivets år- åpning 18. januar. Gimle fikk blomst av Halden kommune for deltakelse.
- e) Andre saker: vi diskuterte kort kjøp av tomt rundt hytta i forbindelse med prosjekt «Nytt redskapshus» på Venås. Morten utformer et brev til tomteeier Alstad AS. Tom B kommer med kart over hytteområdet som brukes i den forbindelse.

**NESTE STYREMØTE: Mandag 24. februar kl 18 Venåshytta**

Morten